

Training Workshop Municipal Financial Management and Sub-Budget Preparation for Heads of Local councils and District Accountant Greater Karak Municipality 12 Feb. 2019

ورشة عمل الإدارة المالية وإعداد الموازنات الفرعية للمجالس المحلية لرؤساء وأعضاء المجالس المحلية ومحاسبي المناطق بلدية الكرك الكبرى 12 شباط 2019

Workshop Outline		الإطار العام لورشة العمل
Time	Activity	النشاط
09:00 - 09:15	• Registration & Refreshments	• تسجيل الحضور وضيافة
09:15 - 09:30	• Welcoming Remarks	• الترحيب بالمشاركين
09:30 - 09:45	• Workshop Objectives	• التعارف وأهداف ورشة العمل
09:45 - 11:30	<ul style="list-style-type: none"> • Introduction to the major financial by-law number 142 of the year 2016 • Preparation of the municipality's budget for the year 2019. <ol style="list-style-type: none"> 1. Listing and estimating revenues 	<ul style="list-style-type: none"> • مصادر واستخدامات اموال البلدية • التعريف بابرز أحكام النظام المالي في البلديات رقم 142 لسنة 2016 • مفاهيم اعداد الموازنة في البلدية في ضوء تعليمات اعداد موازنات البلديات للعام 2019: <ol style="list-style-type: none"> 1. حصر وتقدير الإيرادات
11:30 - 11:45	Coffee break	إستراحة قهوة
11:45 - 13:00	<ol style="list-style-type: none"> 2. Listing and estimating recurring expenditures 3. Incorporate areas/districts budgets within the municipality's general budget. 	<ol style="list-style-type: none"> 2. حصر وتقدير النفقات المتكررة 3. ادراج موازنات المناطق ضمن الموازنة العامة للبلدية
13:00 - 14:15	• The concept and application of local councils' budget preparation in the general budget in accordance with article 26/C of the Municipalities Law.	• شرح مفهوم آلية احتساب وتطبيق موازنات المجالس المحلية في الموازنة العامة للبلدية في ضوء المادة 26 (ج) من قانون البلديات.
14:15 - 15:00	Conclusion, Lessons Learned and Closing of workshop	الخلاصة واختتام ورشة العمل التدريبية
15:00 - 16:00	• Lunch	• غداء